
 

 

RESTRICTED 

07-11-2017 Referat af bestyrelsesmøde 

Afholdt hos Erik 
 
Deltagere; Erik, Rune, Heidi og Kim 
Afbud fra Mogens og Ove 
 
Dagsorden: 
 
Nyt fra formanden 
Revitalisering af bestyrelsens arbejde 
Regnskab 
Planlægning af næste møde og aktiviteter 
 
Nyt fra formanden 
Orienting om Fællesudvalget og fremadrettet virke. Kim havde deltaget i møde i Fællesudvalget for 
Grundejerforeninger i Ballerup kommune. Efter Hans' for tidlige død, står Fællesudvalget uden en talsmand. 
Efter et længere møde konkluderede de fremmødte 12 Formænd, at der ikke var en kandidat til posten. Det 
besluttedes derfor at Udvalget mødes  een gang årligt og ellers efter behov. 
Der var valg til Grønt Råd den 1.11; men ingen fra Fredegaarden kunne deltage den aften. 
 
Revitalisering af bestyrelsens arbejde 
Kim vendte nogle tanker om foreningens aktivitetsniveau. Vi vil til generalforsamlingen lægge op til at nogle 
af de nytilflyttede med mindre børn deltager aktivitet i arbejdet med at fremme fællesskabet i foreningen, 
med input omkring evt. Fremtidige tiltag og arrangementer. 
Fx. At en sommerfest starter tidligere eksempelvis kl. 14.00 af hensyn til småbørns familier. 
 
Regnskab. 
Mogens havde inden mødet oplyst at alle har betalt kontingent og at der har været få omkostninger i årets 
løb.. 
 
Planlægning af næste møde og aktiviteter. 
Vi planlagde aktiviter omkring Fastelavn og Generalforsamling. 
 
Næste bestyrelsesmøde er den 16-1-2018 kl. 20.00 hos Ove (Eller hos Heidi) 
 
Fastelavn falder i 2018 tidligt, den 11.02.2018. Det er den weekend op til uge 7, som er vinterferie, så vi må 
se hvormange deltagere der melder sig. 
 
Generalforsamling planlagt til 14.03.2018. 
 
For referat 
Kim 

 


